



السويس للأسمنت  
Suez Cement  
HEIDELBERGCEMENT Group

**Suez Cement Company**

K30 Maadi/Ein Sokhna Road  
P.O. Box 2691  
Cairo - Egypt.  
Phone (+2) 02 2522 2000  
Fax (+2) 02 2522 2067

شركة السويس للأسمنت

الكيلو 30 طريق المعادي - العين السخنة  
ص.ب 2691  
القاهرة - مصر.  
تليفون: 2000 2522 02 (+2)  
فاكس: 2067 2522 02 (+2)

**Messrs: Egyptian Stock Exchange -  
Disclosure Department**

**السادة/ البورصة المصرية - إدارة الإفصاح**

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to our previous disclosure dated 3/12/2018 and its preceding disclosures regarding Helwan Cement Company, a subsidiary of Suez Cement Company (ownership 99.55%), entering into an agreement with Emaar Industries Co. for the sale of its owned White Cement plant, located in Minya Governorate, please be informed that the final selling price have been agreed reaching USD 0.12 per share for total number of shares 322,835,000 representing 100% of the capital of the demerged Company (owning the White Cement plant) at a book value of EGP 1 per share, accordingly the total selling price reaches around EGP 694.5 M.

بالإشارة الي الإفصاح السابق بتاريخ 2018/12/3 وما سبقه من إفصاحات بخصوص قيام شركة أسمنت حلوان ش.م.م، وهي شركة تابعة لشركة السويس للأسمنت (نسبة مساهمة 99,55%)، بتوقيع عقد مع شركة إعمار للصناعات لبيع مصنع الاسمنت الأبيض المملوك لشركة أسمنت حلوان ش.م.م، والكائن في محافظة المنيا، يرجى العلم بأنه قد تم الإتفاق بشكل نهائي علي ثمن الصفقة والبالغ 0.12 دولار أمريكي للسهم لإجمالي عدد 322,835,000 سهم والتي تمثل 100% من رأس مال الشركة المنقسمة (المالكة لمصنع الأسمنت الأبيض) بقيمة اسمية 1 جنيه مصري للسهم، وعليه يكون إجمالي ثمن الصفقة حوالي 694.5 مليون جنيه مصري.

And please find attached the report prepared by an Independent Financial Advisor for the valuation of the demerged Company (owning the White Cement plant), along with the Company's Auditor report on the valuation report. Knowing that the Company have already sent the summary of the Independent Financial Advisor's report on the valuation of the demerged Company to EGX once received on 14/11/2018.

ومرفق طيه تقرير المستشار المالي المستقل بتقييم الشركة المنقسمة المالكة لمصنع الأسمنت الأبيض، وكذا تقرير مراقب حسابات الشركة علي تقرير التقييم، علما بأنه قد سبق أن قامت الشركة بإرسال ملخص تقرير المستشار المالي المستقل عن تقييم الشركة المنقسمة للبورصة المصرية فور وروده بتاريخ 2018/11/14.

Please accept our sincere respects and appreciation.

Ahmed Morshedy

Investor Relations Manager

17/1/2019

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



احمد مرشدي  
مدير علاقات المستثمرين

2019/1/17